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	Process of iron ore pretreatment technologies
Many granulation processes have been introduced and many sintering area expansion measures have been implemented to enable these alternative/new ore sources to be utilized.
JFE Steel Corp. developed a new granulation process for the sintering feed treatment [2]. The technology controls the melting reaction of the iron ore and the limestone by distributing the coke breeze on the granulated substance of the iron ore and the distribution of the limestone at an appropriate ratio. This process improves the productivity of sintering and the sinter reducibility.
This process is set up in four sintering machines of the West Japan Works of the JFE Steel Corp., and achieves an annual throughput capacity of 19 million tonne (Fig. 6).
Extension of blast furnace life
Carbon bricks have been used for blast furnace hearth refractory for 50 years. A blast furnace hearth needs high corrosion resistance and thermal conductivity to control the self-protective layer. Nippon Steel Corp. has advanced the improvement of carbon bricks while evaluating the refractory used in the blast furnace hearth [3](Fig. 7). It demonstrates high corrosion resistance by an adhesion layer being formed at the boundary of the carbon brick and the molten iron.
	Процесс технологий предварительной обработки железной руды.

Было введено большон количество процессов грануляции, и многие меры по увеличению площади спекания были реализованы, чтобы позволить использовать эти альтернативне/ новые источники руды.

Корпорация JFE Steel разработала новый процесс грануляции для технологической обработки спекающегося сырья. Данная технология контролирует реакцию плавления железной руды и известняка, распределяя коксовую мелочь на гранулированную массу железной руды и раскладку известняка в соответствующей пропорции.  Этот процесс улучшает производительность спекания и восстановительную способность агломерата.

Этот процесс налажен в четырех агломерационных машинах на заводах Корпорации JFE Steel в Западной Японии и достигает годовой пропускной способности в 19 млн.т (рис.6).

Увеличение продолжительности работы доменной печи

Угольные кирпичи использовались для огнеупорности горна доменной печи в течение 50 лет. Горн доменной печи требует высокой коррозионной устойчивости и теплопроводности для того, чтобы контролировать самозащитный слой. Корпорация Nippon Steel способствовала совершенствованию угольных кирпичей, оценивая огнеупорность, применяемую в горне доменной печи (рис.7). Он демонстрирует высокую коррозионную стойкость благодаря тому, что адгезионный слой сформирован на границе угольного кирпича и расплавленного чугуна. 


